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A versenyt eredetileg kétnaposra terveztük az előző két év hagyományai szerint, de a Hód-Mentor 

SE-vel történt egyeztetés után végül egynapos formában került megrendezésre, és másnap ők 

tartották meg az augusztusban elmaradt Sulyom Kupát Hódmezővásárhelyen. 

Mivel az elmúlt 3 év itt tartott versenyein a gyopárosfürdői terepet eléggé leversenyezte a 

potenciális Békés és Csongrád megyei mezőny, a változatosság kedvéért egy speciális 

csapatversenyt próbáltam ki, amelynek részletei a kiírásban olvashatók. 

A verseny lebonyolítását nehezítette, hogy az eredetileg tervezett rendezőgárdából ketten is 

kénytelenek voltak lemondani a közreműködést a verseny előtti napokban, köztük a titkár is. Mivel 

a versenyelnök a pénzügyekkel volt lekötve (mind a fürdő, mind a résztvevők felé), a felvezetést 

szerencsétlen módon az ellenőrzőbíró és jómagam ketten végeztük. Emiatt a rajt csúszott is pár 

percet, de más probléma nem volt. 

A tömegrajtos csapatversenyt a versenybizottsággal történt egyeztetést követően végül csak a 

felnőtt-szenior mezőnyre korlátoztuk, amelyben összesen 42 fő (14 csapat) indult. A kis létszámú 

rendezőség kapacitásához ez éppen elég volt. A versenyforma legnagyobb kérdése az volt, hogy ha 

egyszerre rajtol mindenki, de csapateredmény van, akkor vajon mennyire segítik a csapattagok 

egymást a pályán. Kíváncsiságból a tömegrajt után elfutottam a mezőnnyel a 3-as pontig, és nem 

tapasztaltam ilyet, pedig a mezőny nagy része rövidebb-hosszabb ideig értetlenül állt az előtt, hogy 

a térképen rövidnek látszó 3-4 átmenetben a kerítések és az épületek miatt nagyot kellett kerülni. A 

verseny végén ugyanakkor többen is elismerően szóltak a versenyformáról és a pályáról is. 

Mindezek alapján úgy érzem, hogy ha a sportágunk a jövőben is meg akarja tartani a farsta pályák 

egybevonását minősítési szempontból, akkor egy ilyen versenyforma, regionális szinten legalábbis, 

a kategóriák egybevonásával is nyugodtan lehet rangsoroló. 

A gyerek-kategóriák egyéni pályáit illetően két kritikusabb rész volt, amely megszórta a mezőnyt. 

Egyrészt a 10C pályákban a 40 ill. 52 pontok túl nehezek voltak úgy, az 50-es pont látszott 

messzebbről, itt többen rossz pontot fogtak. Másrészt a csak egészen közelről észrevehető 47-es 

pont sok gyerekpályában is benne volt, amelyet a nem elég technikás versenyzők hosszabb ideig 

kerestek. 

A versenyen végül 163 fő indult, amely – a nagyon népszerűsítő jellegű megyei diákolimpiákat 

leszámítva – új rekord az ezredforduló utáni Békés megyei versenyek történetében. 
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